
Protokół Nr 56 
z LVI Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia  24 lutego 2022 roku 
 

Stan Rady - 14 radnych. 
Obecnych - 14 radnych  (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 
Obrady odbyły się w trybie on-line na kanale YouTube Milanówek Miasto-Ogród. 
 
Porządek obrad sesji:  
1.Otwarcie LVI Sesji Rady Miasta Milanówka.  
2.Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 
3.Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny przy Regionalnej Komisji Orzekającej w Warszawie,  
2) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju Miasta Milanówka  
do 2030 roku; 
3) przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”; 
4) uchylenia uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej, w tym kategorii 
dzieci oraz zasad jej rozliczania dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki lub kluby dziecięce, 
zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny 
rachunek na terenie Gminy Milanówek; 
5) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Grodzisk Mazowiecki w realizacji zadania w zakresie 
dowozu ucznia posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, realizującego obowiązek 
nauki; 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka; 
7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Zachód” 
w Milanówku. 

4. Interpelacje i zapytania. 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie LVI Sesji Rady Miasta Milanówka. 
 
Ad.1. Otwarcie LVI Sesji Rady Miasta Milanówka. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska otworzyła obrady LVI Sesji Rady Miasta Milanówka 
w dniu  24 lutego 2022r.  stwierdzając quorum. 
 
Ad.2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji.  
Wiceburmistrz Marcin Bąk zwrócił się do RMM o wycofanie punktu 7, ponieważ należy sprawdzić dokumenty 
dotyczące projektu uchwały. 
Sekretarz Miasta Sebastian Litewnicki zwrócił się z zapytaniem, czy wszyscy radni otrzymali wniosek BMM 
o uzupełnienie obrad dzisiejszej sesji w trybie paragrafu 15, ust.7 Regulaminu Rady Miasta Milanówka. 
Wiceprzewodnicząca Rady potwierdziła, że otrzymała taki dokument, ale nie zdążyła się z nim zapoznać. 
Sekretarz Miasta Sebastian Litewnicki odczytał wniosek BMM. 
„Na podstawie §15, ust.7 Regulaminu Rady Miasta Milanówka, niniejszym wnioskuję o wprowadzenie 
do porządku obrad LVI Sesji Rady Miasta Milanówka, zwołanej na dzień 24 luty 2022 r. projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. Projekt wraz z 
uzasadnieniem w załączeniu.” 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do p. mecenas Mączyńskiej z pytaniem, czy RMM może 
procedować projekt uchwały z wniosku złożonego przez BMM bez opiniowania przez komisję branżową? 
Mecenas Patrycja Mączyńska potwierdziła, że w ocenie p. mecenas można uchwałę procedować, zwłaszcza, 
że jest ona tylko wyrażeniem stanowiska i nie rodzi żadnych skutków finansowych, ani zobowiązań dla miasta. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zaproponowała wniesienie stanowiska w punkcie 7, który został usunięty. 
Radna Ewa Galińska uważa, że jest to tak ważna sprawa dla samorządu, że powinno się procedować jako 
punkt pierwszy, po przyjęciu porządku obrad. 



Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Ewy Galińskiej 
w sprawie zmian w porządku obrad w zakresie procedowania projektu uchwały w punkcie 1.  
Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1- przeciw, 3- wstrzymujące, 1- nb., pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  poddała pod głosowanie porządek obrad sesji po zmianach. 
Rada Miasta w głosowaniu:11-za, 3- wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad ze zmianami. 
 
Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Wniosek BMM w sprawie stanowiska dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę.  
Sekretarz Miasta Sebastian Litewnicki przedstawił projekt uchwały przyjmujący Stanowisko w sprawie 
agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę.(w załączeniu do protokołu).  
Radny Piotr Napłoszek odniósł się do stanowiska BMM. Radny podkreślił, że wspólny projekt stanowiska 
przedstawiony przez BMM wpłynął w takim terminie, że uniemożliwił podjęcia jakichkolwiek stanowiska przez 
RMM. Radny zaproponowała zmiany w treści stanowiska. zwrócił uwagę, że w § 1 jest zapis:” Władze 
samorządowe Miasta Milanówka w tym Rada Miasta Milanówka i Burmistrz Miasta Milanówka”. 
Taki zapis sugeruje, że są jakieś inne władze samorządowe niż BMM i RMM. Radny proponuje wykreślenie 
słowa „w tym”. Uważa, że stanowisko powinno być spójne ze stanowiskiem Parlamentu Rzeczpospolitej 
Polskiej, który w dniu dzisiejszym przyjął uchwałę w tym zakresie, gdzie Sejm Rzeczpospolitej Polskiej 
stanowczo potępił, tą zbrodnicza agresję. Pan Napłoszek uważa, że te słowa są dużo bardziej trafne i celniejsze 
niż to, co zostało zaproponowane w projekcie uchwały, czyli: - „stanowczo potępiają zbrodniczą agresję 
Federacji Rosyjskiej na Ukrainę”. Radny uważa, że powinno się wykreślić zapis – „ w dniu 24 lutego”, ponieważ 
ta agresja trwa od 8 lat. Następnie radny zaproponował dodanie: - „ apelujemy do władz Rzeczypospolitej 
Polskiej o podjęcie wszelkich właściwych oraz solidarnych ze wspólnotą międzynarodową działań mających  
na celu przerwanie agresji militarnej Federacji Rosyjskiej na niepodległą Ukrainę oraz zmierzających  
do niezwłocznego zakończenia konfliktu zbrojnego” oraz „apelujemy do władz Rzeczypospolitej Polskiej  
o podjęcie wszelkich niezbędnych i koniecznych działań, w tym wynikających z prawa międzynarodowego, 
których celem będzie stworzenie systemowej pomocy dla osób dotkniętych skutkami działań wojennych.” 
Ww. zamiany są zawarte w przedstawionym projekcie uchwały. 
Radna Ewa Galińska uważa, że mamy taką treść, która jest wyśmienita. Nie ma jej co zmieniać i nie musimy jej 
„małpować” z uchwały sejmowej. Każdy organ podejmuje takie, czy inne treści. Nasza jest wspaniała. Radna 
jest przeciwna usuwaniu daty 24 luty. To co się wydarzyło dzisiaj jest pierwszym dniem wojny. Tak jak  
1 września 1939 roku. Radna uważa, że bez sensu jest wnoszenie jakichkolwiek poprawek. 
Radna Janina Moława prosi o kilka minut przerwy, ponieważ chciałby się zapoznać z propozycja zmian 
wniesionych przez radnego Piotra Napłoszka. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek Piotra Napłoszka o przerwę w obradach 
w celu zapoznania się z propozycjami zmian dot. wniosku. 
Rada Miasta w głosowaniu: 7-za, 3- wstrzymujące, 2- przeciw, 2- nb., pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
Sekretarz Miasta odniósł się do zmian w przedłożonym wniosku. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała stanowisko dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej  
na Ukrainę z wniesionymi zmianami. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie autopoprawkę w sprawie stanowisko 
dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę z wniesionymi zmianami. 
Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę w sprawie 
stanowiska dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę z wniesionymi zmianami. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stanowiska 
dotyczącego ataku wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę wraz z autopoprawką. 
Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, podjęła Uchwałę Nr 488/LVI/22 w sprawie stanowiska dotyczącego ataku 
wojsk Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. 
  
2) zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny przy Regionalnej Komisji Orzekającej w Warszawie. 
Radny Jaromił Chojecki jako wnioskodawca przedstawił projekt uchwały. 
Radny Jaromił Chojecki poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny przy 
Regionalnej Komisji Orzekającej w Warszawie o naruszeniu finansów publicznych, polegającym na podzieleniu 
zamówień na dwie części. Są to dwa zamówienia wykonywane w zeszłym roku, czyli przebudowa  
ul. Krakowskiej w Milanówku oraz remont odwodnienia w ul. Krakowskiej. 



Wiceprzewodnicząca Rady Miasta podkreśliła, że projekt uchwały był dostarczony radnym. Projekt był 
opiniowany na Komisji Budżetu i Inwestycji. Opinia komisji była pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny przy Regionalnej Komisji Orzekającej w Warszawie. 
Rada Miasta w głosowaniu: 8-za,6- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 489/LVI/22 w sprawie zawiadomienia 
Rzecznika Dyscypliny przy Regionalnej Komisji Orzekającej w Warszawie. 
 
3) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju Miasta Milanówka  
do 2030 roku. 
Radny Piotr Napłoszek poinformował, że uchwał dotyczy tego, aby w mieście Milanowku zostały podjęte 
 i wdrożone prace nad projektem starategii rozwoju miasta do 2030 roku.   
Milanówek do tej pory nie ma takiego dokumentu, który by był dokumentem zarządczym najwyższego 
szczebla, umożliwiającym scalenie wszystkich planów, programów, strategii i ukierunkowanie rozwoju miasta. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta podkreśliła, że projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie komisje 
branżowe.  
Opinia Komisji w zakresie projektu uchwały: 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował, że opina 
komisji była pozytywna, z jedną zmianą wprowadzoną autopoprawką. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji była 
pozytywna w zakresie tego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Bożena Osiadacz poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu poinformowała, że opinia komisji była pozytywna. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Hubert jarek poinformował, że opinia komisji była 
pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie autopoprawkę wprowadzoną do projektu 
uchwały. 
Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2- wstrzymujące, 2- przeciw, pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę  
do projektu uchwały. 
Radny Jaromir Chojecki zwrócił się do RMM o przegłosowanie wniosku KŁPiOŚ. Wniosek dotyczył zmiany 
nazwy w uchwale, w uzasadnieniu, w załączniku na :”Uchwała w sprawie szczegółowego trybu  
i harmonogramu opracowanie projektu strategii zrównoważonego rozwoju Miasta Milanówka do 2023 roku.” 
Rada Miasta w glosowaniu: 8-za, 6-wstrzymujacy, pozytywnie zaopiniowała poprawkę jw. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu  
i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju Miasta Milanówka do 2030 roku. 
Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 6- wstrzymujacy, podjęła Uchwałę Nr 490/LVI/22 w sprawie szczegółowego 
trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju Miasta Milanówka do 2030 roku. 
  
4 ) przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”. 
Prezes MPWiK Dariusz Kaczanowski przedstawił projekt uchwały dotyczący „Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”. Zmiany zostały zaproponowane na wniosek Wód 
Polskich w sprawie dostarczanych usług tj. wody i odbioru ścieków. Wody Polskie wnioskowały też i dopisanie 
parametrów z ilości dostarczanej wody. Trzecim wnioskiem skierowanym przez WP był wniosek o usunięcie 
paragrafu dotyczącego obowiązków odbiorcy. Chodziło o to, żeby obowiązki odbiorcy miały być treścią 
umowy a nie regulaminu. Zmiany zostały naniesione. Pan Kaczanowski chciałby zgłosić autopoprawkę  
do projektu, która dotyczy §13 i §15. Zmiany polegają na zmianie jednostek redakcyjnych. Autopoprawka  
w §25 obejmuje całkowite wykreślenie ust.4. 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował,  
że autopoprawki nie były przedmiotem opiniowania, były tylko uwagi do projektu regulaminu. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta rozumie, że autopoprawka jest po zgłoszonych uwagach komisji.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały. 
Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie przyjęcie „Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”. 



Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 491/LVI/22 w sprawie przyjęcia 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”. 
4) uchylenia uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej, w tym kategorii 
dzieci oraz zasad jej rozliczania dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki lub kluby dziecięce, 
zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny 
rachunek na terenie Gminy Milanówek.  
Kierownik ref. Oświaty p. Bożena Ciesielka przedstawiła projekt uchwały. Pani Ciesielka podkreśliła,  
że zadania dotyczące opieki nad dziećmi do lat trzech są zadaniami własnymi gminy. Gmina realizuje  
to zadanie poprzez prowadzenie żłobka publicznego od lutego 2020 roku. Wcześniej to zadanie było 
realizowane w sposób pośredni poprzez dotowanie miejsc w instytucjach niepublicznych. Koszt utrzymania 
dziecka w żłobku niepublicznym wynosi 300,00zł, u dziennego opiekuna 150,00zł. W związku z tym,  
że ustawodawca w ustawie o opiece nad dziećmi do lat trzech, art.60 ust.2, dał taką możliwość, że gmina 
może dotować instytucje niepubliczne, ale nie musi. Jest to fakultatywne, nieobligatoryjne. Stąd wynika 
przygotowanie takiego projektu uchwały. 17 listopada 2021 r. weszło dodatkowe wsparcie dla dzieci w postaci 
rodzinnego kapitału opiekuńczego. Ta uchwała daje możliwość dodatkowego świadczenia w postaci 400 zł 
dofinansowania do miejsca w żłobku publicznym i u dziennego opiekuna. Jest to wypłata z budżetu państwa. 
Dlatego można zrezygnować z dotacji gminnej kub w każdej chwili do niej wrócić. W uzasadnieniu  
są przedstawione koszty utrzymania naszego żłobka w roku 2021, z podziałem na środki własne i środki 
zewnętrzne. Środki zewnętrzne pomału się kończą, ponieważ projekty są do maja 2022 r. Środki gminy  
na utrzymanie żłobka będą większe. Pani Ciesielka uważa, że jest to zasadne w związku z dodatkowym 
dofinansowaniem w kwocie 400zł. Rodzice nie pozostaną bez wsparcia. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zapytała o wysokość wsparcia. 
Pani Bożena Ciesielka poinformowała, że z budżetu państwa na sam kapitał opiekuńczy, który będzie się 
należał rodzicom od 12 do 36 miesiąca życia na dziecko drugie i kolejne, przez dwa lata rodzic będzie dostawał 
po 500zł lub przez rok 1000 zł. Z tego może finansować żłobek. Dla dzieci jedyne w rodzinie lub poza 
wskazanym wiekiem, rodzice będą mogli skorzystać z dofinansowania do żłobków, klubów dziecięcych lub 
dziennego opiekuna w postaci 400zł. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Bożena Osiadacz poinformowała, że opinia komisji w zakresie projektu 
uchwały była pozytywna.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący  
uchylenia uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej, w tym kategorii dzieci 
oraz zasad jej rozliczania dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki lub kluby dziecięce, 
zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny 
rachunek na terenie Gminy Milanówek.  
Rada Miasta w głosowaniu: 5-za, 4- przeciw, 5- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 492/LVI/22 w sprawie 
uchylenia uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej, w tym kategorii dzieci 
oraz zasad jej rozliczania dla podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki lub kluby dziecięce, 
zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny 
rachunek na terenie Gminy Milanówek. 
5) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Grodzisk Mazowiecki w realizacji zadania w zakresie 
dowozu ucznia posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, realizującego obowiązek 
nauki. 
Kierownik ref. Oświaty p. Bożena Ciesielka przedstawiła projekt uchwały. Bezpłatny dowóz uczniów 
niepełnosprawnych realizujących obowiązek szkolny lub nauki m.in. ośrodkach szklono-wychowawczych, 
szkołach podstawowych oraz ponadpodstawowych  
odbywa się na podstawie art.39, ust.4, Prawa oświatowego i jest obowiązkowym zadaniem gminy. Art.39a 
ustawy mówi, że gmina może zorganizować dzieciom i młodzieży niepełnosprawnej bezpłatny transport  
i opiekę w czasie przewozu do szkoły w przypadkach w których nie ma takiego obowiązku. Tu występuje taki 
przypadek, dlatego, że ten uczeń nie posiada orzeczenia o niepełnosprawności, ma tylko orzeczenie  
o potrzebie kształcenia specjalnego. Rodzice zwrócili się do BMM z prośba o zorganizowanie takiego 
transportu Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego Fundacji Adys w Lubiczowie. W związku z tym,  
że mieszkają w takiej części miasta, że transport dla niepełnosprawnych dzieci do Grodziska Maz. odbywa się 
pod oknami tej rodziny, rodzice wnioskowali, żeby we współpracy z Gminą Grodzisk Maz. zorganizować dla 
dziecka taki transport. Gmina Grodzisk Maz. odpowiedziała pozytywnie w sprawie współpracy dotyczącej 



transportu. Obydwie gminy muszą podjąć chęć współpracy w postaci gminy. Po podjęciu uchwały, można 
zawrzeć porozumienie. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Bożena Osiadacz poinformowała, że opinia komisji w zakresie projektu 
uchwały była pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody  
na zawarcie porozumienia z Gminą Grodzisk Mazowiecki w realizacji zadania w zakresie dowozu ucznia 
posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, realizującego obowiązek nauki. 
Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, podjęła Uchwałę Nr 493/LXI/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Grodzisk Mazowiecki w realizacji zadania w zakresie dowozu ucznia posiadającego 
orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, realizującego obowiązek nauki.  
 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka. 
Sekretarz Miasta Sebastian Litewnicki poinformował, że 28 czerwca 2021 r. RMM podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Młodzeżowej Rady Miasta Milanówka. Temat dotyczący zmiany pojawił się w grudniu w wyniku 
interwencji radnej Karoliny Białeckiej. Sekretarz poczuł się zobligowany do tego, żeby przejżeć, czy zapisy tej 
uchwały pod kątem wdrożenia jej w życie i przeprowadzenia wyborów do MR są prawidłowe. Po lekturze 
 p. Litewnicki miał pewne wątpliwości z którymi podzielił się z radną Białecką. Obie strony uznały, że należy 
wybory przeprowadzić rzetelnie i poprawnie. W tym celu należało wprowadzić kilka zmian  do tej uchwały. 
Zmiany zostały wprowadzone. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Bożena Osiadacz poinformowała, że opinia komisji w zakresie projektu 
uchwały była pozytywna. 
 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający   
uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka. 
Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 494/LXI/22 zmieniającą uchwałę  
w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka. 
Radny Piotr Npłoszek złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały dotyczącego 
petycji Partii Zielonych Grodzisk Mazowiecki w sprawie uchwalenia deklaracji solidarności z osobami LGTB+  
w Milanówku. 
Komisja Skarg i Wniosków przegłosowała  petycję  Partii Zielonych Grodzisk Mazowiecki   odmownie. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad wniosku 
radnego Piotra Napłoszka. 
Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, pozytywnie zaopiniowała wprowadzenie wniosku do porządku obrad. 
 
Ad.4. Projekt uchwały dotyczącego petycji Partii Zielonych Grodzisk Mazowiecki w sprawie uchwalenia 
deklaracji solidarności z osobami LGTB+ w Milanówku. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie negatywne rozpatrzenie projektu uchwały 
dotyczący petycji Partii Zielonych Grodzisk Mazowiecki w sprawie uchwalenia deklaracji solidarności  
z osobami LGTB+ w Milanówku. 
Rada Miasta w głosowaniu: 7-za, 3- wstrzymujący, 4- przeciw, podjęła Uchwałę Nr 495/LXI/22 w sprawie 
negatywnego rozpatrzenia projektu uchwały dotyczący petycji Partii Zielonych Grodzisk Mazowiecki w sprawie 
uchwalenia deklaracji solidarności z osobami LGTB+ w Milanówku. 
 
Ad.5. Interpelacje i zapytania. 
Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy złożone przez niego interpelacje i zapytania zostały skierowanie  
do burmistrza.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że zostały złożone za jej pośrednictwem ale nie zyskały 
aprobaty. 
Sekretarz Miasta poruszył temat sposobu składania i odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przerwała obrady LXI Sesji Rady Miasta ze względu na brak kworum. 
Wiceprzewodnicząca poinformowała, że część rannych opuściła obrady sesji. 
Obrady Sesji RMM zostają odroczone do 3 marca o g. 17,45.  



 
Wznowienie LVI Sesji Rady Miasta Milanówka w dnia 3 marca 2022 r. (II część)  
 
Stan Rady - 14 radnych. 
Obecnych - 12 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 
W obradach biorą udział następujący radni:  
Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Janina Moława, Jolanta Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, 
Bożena Osiadacz, Waldemar Parol, Krzysztof Wiśniewski, Hanna Młynarska, Piotr Napłoszek. 
 
Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami.  
Wiceburmistrz Marcin Bąk przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 
Ww. dokument jest opublikowany w BIP Miasta Milanówka.  
 
Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 
Wiceburmistrz Marcin Bąk przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady 
Miasta Milanówka. 
Ww. dokument jest opublikowany w BIP Miasta Milanówka.  
 
Ad.8. Sprawy różne. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poruszyła temat związany z wnioskiem BMM, który został złożony  
do radnej Jolanty Nowakowskiej jako osoby pełniącej funkcję Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. Wniosek 
dotyczy wyznaczenia przedstawiciela Komisji Edukacji do zespołu roboczego, do zweryfikowania 
zapotrzebowania jednostek oświatowych na remonty w roku 2022. Prace zespołu zaplanowano na dzień  
9 marca 2022 r. od godz. 9,00. Oprócz przedstawiciela zespołu udział wezmą pracownicy urzędu. 
Radny Kamil Bialik uważa, że najwłaściwszą osobą będzie Przewodnicząca Komisji Edukacji radna Bożena 
Osiadacz. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta podkreśliła, że przedstawicielem RMM w zespole roboczym będzie  
p. Bożena Osiadacz. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydaturę radnej Bożeny Osiadacz, jako 
przedstawiciela RMM do zespołu roboczego weryfikującego zapotrzebowania jednostek oświatowych  
na remonty w roku 2022. 
Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, pozytywnie zaopiniowała kandydaturę radnej Bożeny Osiadacz, jako 
przedstawiciela RMM do zespołu roboczego weryfikującego zapotrzebowania jednostek oświatowych  
na remonty w roku 2022.  
 
Ad.9.Zakończenie LVI Sesji Rady Miasta Milanówka. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska podziękowała za udział w LVI Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 
 
 
Protokółowała ··                                             Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Milanówka 
             |-|                                                                                            |-| 
Małgorzata Obwojska                                                   radna Jolanta Nowakowska 
 
 


